
Evaluering av sesongen 2021 SURNA. 

- Innsiget av laks til Surna har nok vært lavere enn forrige sesong og noe mer ujevnt. God fiskestart med tidlig 

oppgang av stor laks og god vannføring i starten av juni. Flere lakser over 15 kg enn på mange år. 

- Avtagende med innsig av stor laks utover juni måned, men stigning mot slutten av sesongen igjen. Relativt 

bra med smålaks av bra størrelse i hele perioden fra sankthans og ut sesongen. 

- Vedr. mellomlaks så kom den litt senere enn forventet men ble tilfredsstillende etter hvert og ble den som 

dominerte fangstbildet. 

Det kan nevnes at alle typer laks var særdeles kraftig og i god kondisjon gjennom hele sesongen 2021.  

- En bortimot normal sesong i antall og totalt kilo laks. Snittvekta for laks endte på 4,9 kilo og er oppimot 

normen for Surna og økende ift. to siste år. Antall laks i 2021 endte på totalt 930 stk. Noe som også er 

oppimot en norm på 1000 laks. 

- Vannføringen har i mesteparten av sesongen vært relativt lav og ned mot minstevannføring i lange perioder. 

Dette grunnet en unormalt tørr sommer og med en ugunstig rask snøsmelting i fjellet grunnet svært tørt vær 

i første halvdel av juni.  

Så med mer normale værforhold ville nok ant. laks kanskje ha passert 1000 stk. 

- Sjøørretbestanden ser ut til å være økende. Med 274 registrerte er dette økende ift. de siste sesongene. Her 

er 90 % satt ut igjen grunnet fredning hele sesongen. 

- Vedr oppdrettslaks så er det i fiskesesongen 2021 registrert noe mer enn i fjor (11 stk.). Her er alle avlivet. 

- Som varslet var det ventet innsig av Pukkellaks igjen i år. Det er registrert 10-15 stk. Noe som er mindre enn 

fryktet. 

- Selv om årets sesong har hatt 0 utenlandske fiskere før lemping av koronarestriksjonene i starten av juli, så 

økte ant. registrerte fiskere fra 1233 stk. i 2020 til 1256 stk. i 2021. 

- Oppsynet og administrasjonen hadde også i år jobbet en hel del med avdekking av ureglementert fiske, som 

det ved flere anledninger også var kommet tips om. Dette medførte at fire fiskere fikk utskrevet gebyr på kr 

2000 - 5000,- pluss at en sak enda ikke er avsluttet. 

- Administrasjonen har ikke fått inn resultatene fra årets skjellprøvemateriale enda. Men både sesongfiske og 

prøvefisket på høsten bar preg av at innslaget av synlig oppdrettslaks er økende igjen for øyeblikket. 

- Fiskeregler for 2022 planlegges ferdigbehandlet før nyttår. 

- Det har vært styrket oppsynet langs hele elva i år, fra en til to pers. Dette med bakgrunn i erfaringer fra 

forrige sesong. Men også det at interessen for fiskeopplevelser i Surna er økende, medfører økt antall fiskere 

langs elva. 

- Forvaltningslaget ser positivt på denne økende interessen for elva vår, men er også sitt ansvar bevisst på å ta 

forvaltningsansvaret på alvor. Økt fiske medfører også økt beskatningstrykk. 

- Styret og administrasjonen har også i år deltatt på mange møter med offentlig forvaltning og Norske 

Lakseelver (de aller fleste digitalt). To fra administrasjonen for surna er også med i en nasjonal 

styringsgruppe oppnevnt fra Norske lakseelver for å arbeide utelukkende med vilkårsrevisjonssaker. 

- Konklusjon er at årets sesong kan regnes som et godt normalår tatt i betraktning at vannføring slett ikke har 

vært optimal over lengre perioder. 

- Grafer for sesongen 2021: 

 

 
 

 


